
Zápis z jednání  komise pro regeneraci  panelového  sídliště Šipší ze dne 24.5.2004 

 

Místo a čas  jednání  : malá zasedací  místnost  MÚ  Kutná Hora v 16.00 hodin 

 

Přítomni: Ing.Jirásek, pí Hnátková,p. Nováček, p.Hlavatý,pí Děkanovská 

 

Omluven: ing.arch.Kremla,p.Polák 

 

Program  jednání: 

 

- prezence 

- kontrola zápisu 

- Generel dopravy sídliště Šipší 

- Účast na mimoškolské  činnosti  ZŠ Jana Palacha 

- Různé 

 

 

Prezence: 

 

 Ing.Jirásek – předseda  komise  přivítal  členy  komise a zahájil  jednání.Provedl 

kontrolu prezence a současně  obeznámil  s programem 

 

Kontrola  zápisu z jednání  ze dne 5.dubna 2004 

 Prostor  za Mamutem – plocha  , která  je vhodná  na parkování – začínají tuto plochu  

občané využívat , hlavně  o víkendech  je  poměrně plocha zaplněná 

 Pan Hlavatý splnil  úkol – zajistit  možnost  účasti  komise na projednávání Generelu 

dopravy 

 

 

Generel dopravy sídliště Šipší: 

 Ing.Jirásek  podal obšírnou  informaci z pracovního  jednání  nad rozpracovaným 

konceptem návrhu  územně plánovacího podkladu „Generelu dopravy sídliště Šipší“, 

kterého se dne 19.5.2004 zúčastnil 

 Ocenil účast pana starosty Šalátka , pana místostarostu Dvořáka,pana tajemníka 

Hobla,  na  jednání 

 Zhotovitelé územně plánovacího  podkladu  - Ing.Kmoníček,Ing.Nývlt a Ing.Čepelka 

– firrna Highway Design – Hradec Králové  je seznámili  s postupem  provádění první  

etapy, etapy  průzkumu a rozborů v předmětném území. Dopravní  problematika byla 

řešena v několika fázích. Analýzami  stanovený současný deficit  parkovacích  míst  je 

kolem 200 míst, převážně  v okolí  ulice 17.listopadu s prognózou  deficitu  na 400 

parkovacích  míst  v budoucnu 

 Ing.Jirásek zkonstatoval , že  celé jednání  mělo  vysokou  úroveň a zhodnotil  celou  

záležitost  jako  velice  prospěšnou.  

 Další  jednání bude 8.6.2004. Pan Ing.Jirásek  svůj  názor  k dané  problematice  

odeslal. 

 

Účast  na mimoškolské  činnosti ZŠ Jana Palacha 

 

 Ing.Jirásek  se zúčastnil 20.4.2004 jednání SRPŠ na ZŠ Jana Palacha v Kutné Hoře, 

mimo  jiné  obeznámil přítomné  o existenci komise , lidé nemají  vůbec informaci  o 



tom , že  RM má  tuto  komisi ( v budoucnu  bude o činnosti   komise materiál  

zveřejněn v Kutnohorských  listech) 

 

Dětský  den – organizace  a pomoc při  přípravě 

 

 Pan předseda  vyzval k účasti na této aktivitě členy  komise. Pí Děkanovská se  

neztotožňovala s tím , že  by  takováto činnost  měla  být  náplní  činnosti  komise. 

Pomoc  by  mohla  být  ale  v jiné  formě  než  osobní účast. Podobně prezentovala 

svůj  názor     i pí Hnátková – jiná forma  pomoci,mají se zapojit  také  rodiče dětí, 

komise by neměla suplovat rodiče 

 Akce se aktivně účastní pan Hlavatý , který  je také členem výboru SRPŠ a aktivně se  

podílí  na  mimoškolské činnosti  na této škole  

 

Různé 

 Pan Nováček  měl  připravené již  připomínky , které se týkají vzhledu  města , údržby  

a čistoty 

 Také  vyzdvihl práci  Městské  policie , která ochotně  asistovala při ohlašování závad 

a zabezpečení  místa ( propady , díry) 

 Upozornil na letitou přítomnost  panelů před  Mamutem,vznesl pan Nováček dotaz ,  

komu to patří , nebezpečí úrazu – dotaz pro Ing.Suchánka   - vedoucího OSM 

 Pozvat  na příští jednání Ing.Suchánka – zajistí A.Děkanovská 

 

 

 

Příští jednání  komise se koná 28.6.2004 v 16.00 hodin 

v malé zasedací místnosti MÚ 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: A.Děkanovská 

 


